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Sted:   TEAMS. 

Deltagere:  Bjarne T. Mortensen, Jakob Kruse Enemærke, Jens Vang Møller, Ricki Toft 
Kristiansen, Shafqat Riaz 

Afbud:  Aaron Prakash, Thomas Borg. 

Referent:  Christina (sekretariatet) 

Dagsorden er prioriteret, og mødets formål er at afklaring vedr. temadage samt opdatering på sager. 
Bagkant klokken 13. 
 

 Fra Formanden     

➢ Temadage 2023- Emner til Temadage (og evt. fyraftensmøder)  
Se DAPUCS udkast og tilbud.  
Det besluttes at vi starter op med det ene forslag: en dag med HLR.  
5 dage forskellige steder med max 20 deltagere. 
Startende fra efter ERC-konferencen, så den nyeste viden kan komme med.  
Gerne med plads til en sektion med bestyrelsen.  
(Hands on IT-hjælp fra sekretariatet er også en mulighed til den slags arrangementer evt i en 
pause)  
DAPUC finder stederne: gerne en dag hver måned og således ind i næste bestyrelsesår. 
Sekretariatet står til rådighed i fht. kalender og medlemsdemografi.  
Hvis der stor søgning kan en ekstra dag komme på. 
 
Dag to ligger klar i støbeskeen til bestyrelsesåret 24 – 25.  
 
Fyraftensmøder er en dyr løsning i forhold til at bruge DAPUC, da der skal køres og sættes tid 
af for mindre undervisning. Erfaringsmæssigt er medlemmerne også mere tilbøjelige til at 
melde fra i sidste øjeblik med begrundelse i arbejde etc.  
 

➢ Bestyrelseskursus – hvornår? Læs tilbud!  
Der kommer en mail fra BTM til bestyrelsesmedlemmerne, så dette kan komme på plads. 
 

Sager opfølgning - kort 

➢ 1)  – medlemmet har svaret. CBL meddeler vedkommende, at bestyrelsen finder, at det er en 
god og fornuftig løsning, og at sagen hermed afsluttes.  

➢ 2) – JKE sender noget tekst, som CBL kan bruge til opfølgning.  
BTM deltager, når sagen drøftes på mødet med DFR 

➢ 3)   Sagen er afsluttet. 
 

Resten af punkterne overgår til næste møde. 
Her skal vi også tage hul på snakken om rammerne for vedligehold af instruktører (2025 – 2030) i regi 
af FSFI. De skal være klar til januar 2025.  Også en evt. medlemskontrakt i den forbindelse.   
……………………..  


